
W związku z obawami organizacji pozarządowych, działających w zakresie ochrony zwierząt,

a także pytaniami mieszkańców zwracam się o przedstawienie szczegółowego raportu

dotyczącego pracy lekarza weterynarii w ramach umowy ryczałtowej na opiekę nad

schroniskiem w Konradowej.

jednocześnie zwracam się z prośbą o przekazanie precyzyjnego sprawozdania z wypełnienia

umowy w zakresie odłowu zwierząt dzikich. Tym samym proszę o ujęcie w sprawozdaniu

ilości zwierząt odławianych z podziałem na żywe i martwe, a także gdzie w obu przypadkach

są one umieszczane bądź utylizowane.

Ponadto zwracam się z prośbą o przedstawienie raportu z wypełniania umowy w zakresie

sterylizacji kotów na terenie gminy Nysa.

Biorąc pod uwagę powyższe pytania pragnę nadmienić, że usługi te są prowadzone przez

podmioty prywatne, jednak płatne z pieniędzy publicznych, a dokładnie z budżetu gminy

w większości jako umowy ryczałtowe, co powinno być przedmiotem dokładnych raportów

i analiz.
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